



Application form
網上報名表格

Information Days for S1 Admission 萬鈞伯裘書院 升中簡介會

For enquiries, please contact Ms. Christine Chan at 2448 2960. For interested parties, please scan the QR code to enroll.
如對本校升中簡介會或校園導賞計劃有任何查詢，歡迎致電 2448 2960 與陳凱怡小姐聯絡或掃描二維碼。

17/10/2026 (Sat)	(1)	Introduction of School Curriculum cum Campus Tour 本校課程簡介 暨 中一生成長照顧介紹及校園導賞
14/11/2026 (Sat)	(2)	Introduction to EMI Classes cum Parent-Child EMI Class Experience 英文班課程簡介 及 親子英文課程體驗
4/12/2026 (Fri), 5/12/2026 (Sat)	(3)	School Open Days cum Parent-Child Activity Experience 學校開放日 (Open Day) 暨 親子多元活動體驗
9/1/2027 (Sat)	(4)	Interview Skills Workshop for P.6 Students 中一面試技巧工作坊
To Be Confirmed	(5)	Strategies on Choosing a Secondary School (Central Allocation) cum Campus Tour 統一派位選校策略簡介 暨 校園導賞



We offer the **EMI classes, IAL & DSE Curriculum.**

本校設有 **英語教學班、IAL 國際課程 及 香港中學文憑課程。**



The School Guided Tour Programme 家長校園導賞計劃

Our school offers School Guided Tour for parents and primary students. You are welcome to visit and learn more about our curriculum features. Visiting hours are 10:00 am to 11:00am, 11:30 to 12:30 pm on Saturdays. Each visit takes about half an hour.

本校為家長或小學同學安排校園導賞預約服務，歡迎蒞臨本校參觀，了解課程特色。
參觀時間：星期六上午10:00至11:00、11:30至12:30 或 聯絡本校另約時間參觀（每次約半小時）
報名方法：致電 24482960 與陳凱怡小姐聯絡，或掃描二維碼進行網上報名。



Application form
網上報名表格

For enquiries, please contact Ms. Christine Chan at 2448 2960. For interested parties, please scan the QR code to enroll.

如對本校升中簡介會或校園導賞計劃有任何查詢，歡迎致電 2448 2960 與陳凱怡小姐聯絡或掃描二維碼。



The details of the fee remission can be found on our school website.

本校設有學費減免計劃，詳情可查閱本校網頁：<https://www.mkpc.edu.hk/fee-remission/>

Pilot Schemes & International Accreditation 先導合作計劃及國際認證

EDB Digital Education Centre of Excellence (CoE) 教育局數字教育卓越中心

Our school has been designated by the Education Bureau as a Digital Education Centre of Excellence (CoE) this year. Through professional exchanges within the sector and support from teacher learning communities, the school will share its exemplary curriculum planning, distinctive features, and experience in digital education and artificial intelligence with colleagues across the education sector. 本年度本校成為教育局「數字教育卓越中心」學校，將學校優秀數字教育及人工智能課程規劃、特色及經驗，透過業界專業交流及支援教師學習社群，推廣予教育界同工。

Jockey Club Multiple Pathways Initiative: CLAP-Tech Pathway 賽馬會鼓掌 - 創新教育課程

Our school was granted \$2 million, becoming one of the five pilot schools in Hong Kong. We designed innovative technology course in collaboration with Hong Kong Baptist University. 本校獲撥款200萬，為全港5間先導學校之一，與香港浸會大學協作共同設計創新科技課程。

CUHK Jockey Club AI for the Future Project 中大賽馬會智為未來計劃

Our school was granted \$1.5 million, becoming one of the six pilot schools in HK. Together with the School of Engineering and the School of Education at CUHK, we designed a 3-year artificial intelligence course for junior forms. 本校獲撥款150萬，為全港6間先導學校之一，與香港中文大學工程學院及教育學院資深教授共同設計為期3年之初中人工智能課程。

Quality Education Fund Thematic Networks (QTN) 優質教育基金主題網絡計劃

We were granted \$1.9 million, forming a school network with Diocesan Boys' School Primary Division, Cumberland Presbyterian Yao Dao Primary School, Hong Kong Student Aid Society Primary School, St. Paul's College, Jockey Club Man Kwan EduYoung College and Caritas Charles Vath College. This project uses IOT technology to promote environmental science. 本校獲撥款190萬，與拔萃男書院附屬小學、金巴崙長老會禧道小學、香港學生輔助會小學、聖保羅書院、賽馬會萬鈞毅智書院及明愛華德中書院成為網絡學校，運用物聯網科技推廣環境科學。

International Accreditation 國際認證

Our school was fully recognized and accredited by Accreditation International (AI) and the National Council for Private School Accreditation (NCPSA) in 2024, making us one of the few schools globally dedicated to providing the highest-quality education for our students. 本校於2024年獲得美國國際認證機構 (AI) 和美國全國私立學校認證委員會 (NCPSA) 全面認可及認證我們成為全球其中一間致力為學生提供最高質量教育的優質學校。

「透過有趣互動的學習環境和課程，燃點學生潛藏的『閃亮點』」

梁美儀教授 (香港城市大學化學系 (環境對策及化學) 講座教授)



「教育的目的，是讓妳學習拾起寶，自信地面對自己的人生。」

校監譚萬鈞教授



「我初中開始參加課外活動的華要班，找到自己的興趣和方向。我已在比利時修畢演藝相關的學士課程，現在是一名專業藝人。」

潘穎儀校友 (於比利時(ESAC)修畢演藝學士學位課程)



"Through my participation in various STEAM group projects, I have gained valuable skills while collaborating with my teammates."

鄭永晴同學 (本校學生)



「這裡的老師和同學有一個很好的文化，不會單單用成功或失敗去判斷學生，而是鼓勵他們嘗試，鼓勵他們進步。」

何新禧及何逸賢家長



"MKPC is a fun school where you can learn in many different ways!"

蔡止雲家長



全港中學生棍網球比賽
高級組亞軍及初級組季軍



第54屆全港公開舞蹈比賽
金獎



元朗區校際排球比賽
男子丙組排球冠軍



第20屆宋慶齡少年兒童發明獎
高中發明金獎、初中人工智能金獎

All are Educable All can Succeed

School Information of Man Kwan Pak Kau College 萬鈞伯裘書院 學校資料

Supervisor 校監：	Professor Tam Man Kwan 譚萬鈞教授, Ph.D., B.H., B.B.S., J.P.
Principal 校長：	Mr. Wong Wing Tung 黃穎東先生
Address 學校地址：	51 Tin Wah Rd., Tin Shui Wai, Yuen Long, N.T. 香港新界元朗天水圍天華路51號
Registration Number 註冊編號：	ED5/230030 (非牟利政府直接資助中學)
Telephone Number 電話：	(852) 24482960
Whatsapp：	(852) 63133806
Fax Number 傳真號碼：	(852) 24471924
Email 電郵地址：	enquiries@mkpc.edu.hk

